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uit de enquête was dat we het blad graag zouden houden. 
Het tweede punt dat uit de enquête duidelijk naar voren kwam, 
was dat we de grondslag van de Vereniging zouden moeten 
verruimen. 

Het bestuur heeft over die hele problematiek: de situatie van 
de Vereniging en van G. en W., in de afgelopen periode 10 keer 
vergaderd, waarvan 2 keer samen met de redactie en een aantal 
jongere leden van onze Vereniging, die interesse voor de be
treffende problematiek hadden. 
Ik wil u van een aantal punten op de hoogte stellen. 

1. Allereerst hebben wij t.a.v. de grondslag contact gehad 
met een notaris om te vragen of wijziging hiervan op basis van 
de statuten van onze Vereniging zou kunnen. Daaruit bleek, 
dat als wij de Vereniging een ruimere grondslag zouden willen 
geven, wij haar moeten opheffen en een nieuwe Vereniging 
stichten. 

2. Tijdens de eerste vergadering die het bestuur met de re
dactie van G. en W. en enkele andere personen heeft gehad 
(15 februari 1971), brachten de redactieleden de mening over, 
ik citeer uit de notulen van die bijeenkomst: „dat er alleen een 
toekomst kan zijn als het blad radicaal wordt veranderd. Daar
bij zouden de belangrijkste punten zijn: verbreding van het 
gebied door bijvoorbeeld ook psychologen, sociologen en theo
logen aan te trekken; zich niet meer te beperken tot de natuur
wetenschappen en het blad niet meer te koppelen aan de Ver
eniging. Zij betwijfelen echter of er ook dan nog behoefte is 
aan een dergelijk tijdschrift." In deze vergadering werd afge
sproken dat een aantal van de jongeren onder ons —- de be
stuursleden Tak en Van der Zwan, samen met de heren Hekstra, 
Koningsveld en Van der Steen — die problematiek nader zouden 
bestuderen. 

Het bestuur en de redactie waren van mening dat, wanneer we 
over de toekomst zouden denken, we met name de jongeren 
uit ons midden zouden moeten vragen: wat vindt U nu dat er 
zou moeten gebeuren? Deze vijf personen stelden een nota op, 
die op de tweede vergadering van bestuur en redactie (15 maart 
j.l.) aan de orde kwam. „Kort samengevat meenden de genoem-


